



Dear Parent,

We would like to notify you that the final exams will start at school for all the classes From 28/2/2022 till Thursday 3/3/2022 during the school day hours. Starting from Sunday 6/3/2022, students' written test will be start at 7:30 a.m, the end of the exam will be according to the test schedule.

Kindly adhere to the following rules:

1. Absence is prohibited during the final exams, be advised that the student cannot redo the test unless they provide a permission from the Ministry of Education.
2. The students' dismissal for both sections will be after the exam time; students can never leave before this time.
3. Students are required to bring their own stationery and mathematical instruments, kindly adhere to the precautionary measures :keep your mask on, and keep distance..
4. Students of Grade 4→ 12 must use blue pens only. **Pencils are not allowed.**
5. Students must wear the school uniform during the test days.
6. Starting from 6/3/2022, the school is not responsible for students who stay at campus after the exam time, **so kindly pick up your children on time.**
7. The Third Term will commence on Sunday, March 20,2022.

المكرم ولي الأمر :

نحيطكم علماً بأن الاختبارات الفصلية ستبدأ حضورياً لجميع الصفوف من تاريخ 28 فبراير 2022 إلى يوم الخميس الموافق 2022/3/3 خلال الدوام الدراسي ، وابتداءً من يوم الأحد الموافق 2022/3/6 سيبدأ الاختبار من الساعة 7:30 صباحاً ونهاية الاختبار ستكون طبقاً لجدول الاختبارات.

نرجو الالتزام بما يلي :-

- ١ - يمنع منعا باتا الغياب خلال أيام الاختبارات النهائية ، علماً بأنه لن يتم إعادة اي اختبار إلا بموافقة إدارة التعليم .
- ٢ - خروج الطلاب / الطالبات موحد للجميع وذلك بعد انتهاء موعد اللجان ولا يسمح بخروج الطلاب / الطالبات قبل هذا الموعد نهائياً.
- ٣ - إحضار الأدوات المدرسية والالتزام بالإجراءات الاحترازية من ارتداء الكمامة والالتزام بالتباعد .
- ٤ - الصفوف من الرابع إلى الثاني عشر يجب الالتزام بالكتابة بالقلم الأزرق الجاف (يمنع الكتابة بالقلم الرصاص).
- ٥ - تؤكد على التزام الطلاب / الطالبات بارتداء الزي المدرسي خلال أيام الاختبارات.
- ٦ - المدرسة غير مسؤولة عن الطلاب / الطالبات بعد انتهاء موعد اللجان المحدد بالجدول؛لذا يرجى منكم الحضور لاصطحاب أبنائكم في الوقت المحدد.
- ٧ - أول يوم للفصل الدراسي الثالث هو الأحد 20 مارس 2022.

To: Grade (9) - Girls Section  
From: Administration  
Subject: Final Exam Requirements Term (2)

Date	Time	Subject	Requirements
Monday 28/2/2022	During School Day	Social Studies	Module ( 5 ) : Lesson ( 1, 2) Read the lessons and re-answer the questions in the student book
Wednesday 2/3/2022	7:30A.M To 9:30 A.M	Math	Algebra 2: Module 6 L (6-1): Adding and Subtracting Polynomials L (6-2): Multiplying Polynomials L (6-3): Binomial Theorem L (6-4): Factoring Polynomials L (6-5): Dividing Polynomials Module 7 L (7-1): Finding Rational Solutions of Polynomial Equations L (7-2): Finding Complex Solutions of Polynomial Equations Module 8 L (8-1): Graphing Simple Rational Functions L (8-2): Graphing More Complicated Rational Functions
Thursday 3/3/2022	7:30A.M To 9:30 A.M	Biology	Ch.4-L.3 Photosynthesis in details Ch.4-L.5 Cellular respiration in details Ch.4-L.6 Fermentation Ch.5-L.1 Cell Cycle Ch.5-L.2 Mitosis and Cytokinesis
Sunday 6/3/2022	7:30 a.m TO 9:30 a.m	Physics	Ch.4 – L.3Newton's second and third laws Ch.4 – L.4Everyday forces Ch.5 – L.1Work Ch.5 – L.2Energy + Given worksheets
	9:30a.m TO10:30 a.m	اجتماعيات	الموقع ص ١٤ مظاهر التضاريس ص ٢٠ المناخ ص ٣١ توزيع السكان ص ٣٥
Monday 7/3/2022	7:30 a.m TO 9:30 a.m	English	Literature Collection ( _5_ ) 1. -Argument: "Is Survival Selfish?" 2. -Short story: "The Leap" 3. Unseen Passage Grammar Module :5 Agreement - Pgs.86:103 Vocabulary Part 1 : Lesson (15,16,17,18) Part 2: Lesson ( 8 ) Part 3: Lesson ( 8 ) Part 1: Lesson ( 19 )The pronunciation ( sound) and structure ( syllables)
Tuesday 8/3/2022	7:30 a.m TO 9:30 a.m	اللغة العربية	كتاب الفصل الأول صيغ المبالغة ص248 كتاب الفصل الثاني نص الفهم القرآني ( مؤسسة محمد بن سلمان الخيرية ) ص22 التحليل الأدبي ( عاطل متواكل ) ص 48 ، الوظيفة التحويلية ( النعت ) ص67
Wednesday 9/3/2022	7:30 a.m TO 9:30 a.m	Chemistry	Ch.7-L.1 Chemical names and formulas Ch.7-L.2Oxidation numbers Ch.7-L3 Using chemical formulas Ch.7-L4 Determining chemical formulas + Given worksheets
	9:30a.m TO10:30 a.m	العلوم الإسلامية	التوحيد : تعظيم الله تعالى ص16 الفقه: مايستحب من اللباس والزينة ص186 الحديث: أحكام التشبه ص140 حقوق الطريق ص142